
 
 

 

JEGYZŐKÖNYV 

Elnökségi ülés 

2020. december 9. 18:00 

Helyszín: Online, Microsoft Teams 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Eszterhai Marcell 

ELTE ÁJK HÖK Pásztor Csaba 

ELTE BGGyK HÖK Kup Katica 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE GTI HÖK Madai Márk Valentin 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE KolHÖK Barbér Máté 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK Livingstone Zoltán Ajene 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Szabó Tamás (elnökhelyettes) 
ELTE EHÖK Bárdosi Bence (szervezet fejlesztésért felelős 

alelnök) 
ELTE EHÖK Bognár Fanni (jegyzőkönyvvezető, elnöki referens) 
ELTE EHÖK Ellenőrző 
Bizottság 

Trencsányi Vivien (elnök) 

ELTE EHÖK Varga Réka (pályázatokért felelős alelnök) 



 
 

 

Napirend:  

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Eszterhai Marcell elnök 18:00-kor megnyitja az ülést. 

1. Aktualitások 

1.1 Neptun hirdetőfelület 

Eszterhai Marcell elmondja, hogy most már mindenki számára látható a Neptun 

felület megújulása, kiegészült az oldal egy hirdetőfelülettel.  Alapvetően ez egy plusz oldalt 

jelent belépés előtt, ahol a különböző karok és az általános szervek megjeleníthetik fontos 

információikat, hirdetéseiket. Ezt amiatt fejlesztették ki, hiszen több visszajelzés és 

panasz is érkezett a hallgatók részéről, hogy az ilyesfajta információkat tartalmazó 

üzenetek elárasztották őket a Neptun levelező rendszerében, sokszor a releváns 

üzeneteket elnyomva. Mivel az új kezdőfelületről előzetes hallgatói véleményfelmérés 

nem volt, ezért Marcell az elnökség tagjaihoz fordul, hogy összeszedhesse és 

továbbíthassa az észrevételeket Cseszregi Tamás fele.  

Deák Dalma (IK) elmondja, hogy náluk már született egy dokumentum, amely 

összegzi a kar észrevételeit az újítással kapcsolatban. Ennek tartalmát röviden az 

elnökség számára is összefoglalja, kitérve többek között az előzetes tesztelés hallgatókra 

való kiterjesztésének hiányára. Az elnökség kifogásolja továbbá, hogy nehezen elérhető a 

„kilépés” funkció, előre el nem fogadott sütiket használ az oldal, a telefonos elérhetőség 

egyelőre nehézkes és nem mindig releváns hirdetések jelennek meg az oldalon. Eszterhai 

Marcell elmondja, hogy ezen észrevételeket továbbítja majd az illetékesek felé.  



 
 

 

1.2 Pályázatokkal kapcsolatos belső ellenőrzések 

Eszterhai Marcell elmondja, hogy a következő napirendi pontban beszámol a múlt 

évben lezajlott belső ellenőrzésekről. A felmerülő kérdések részletesebb 

megválaszolásának céljából meghívta Varga Rékát is, az EHÖK pályázatokért felelős 

alelnökét is az ülésre. Ismerteti, hogy a vizsgálat leginkább a rendkívüli szociális 

támogatásokra terjedt ki, ám a pandémia miatt ez a folyamat jócskán elhúzódott. Az 

eredményt és a következő időszakokra vonatkozó intézkedési terv legfontosabb pontjait 

röviden ismerteti, melyek első sorban minőségbiztosítási elemeket javasolnak, melyeket 

terveznek is beépíteni a pályázati rendszerbe. Hozzáteszi továbbá, hogy ezek után további 

ellenőrzések várhatóak, többek között a rektori pályázatokra kiterjedően. Az elnökség 

üdvözli a jövőben bevezetésre kerülő minőségbiztosítási elemeket és a pályázati rendszer 

ezzel való fejlesztését. 

Eszterhai Marcell felhívja az elnökség figyelmét arra is, hogy a karokon működő 

ISZTK alapú pályázatok is renoválásra szorulnak. Ezzel kapcsolatban elmondja Marcell, 

hogy szeretne kidolgozni egy stratégiát, amivel ezek nem csak most, de a közeljövőben is 

megfelelően működhessenek, ebben kéri az elnökök és a szakterületi képviselők aktív 

közreműködését. Varga Réka az EHÖK pályázatokért felelős alelnöke elmondja, hogy 

hasonló segítségnyújtás már folyamatban van, a képviselők ezentúl is keressék 

bizalommal. A közeljövőben is tervez hasonló alkalmakat tartani, illetve minden egyes 

karral tervez egyesével egyeztetni a különböző pályázatokról. Átdolgozás után is 

lehetőséget nyújt majd arra, hogy igény szerint az új, átformált pályázatokat is elküldjék 

neki, és azokat is szívesen véleményezi majd.  

2.  Egyebek 

Eszterhai Marcell elmondja, hogy korábban részt vett egy Egyetemvezetői 

Értekezleten, ahol többek között bemutatkozott a kommunikációs igazgatóság új vezetője 

és annak helyettese. Hétfőn részt vett egy divízióvezetői megbeszélésen is és holnap megy 

a minőségügyi irodához, Fábián Fanni, tanulmányi alelnökkel és Csomos Attila, 

tudományos alelnökkel. Itt többek között az OHV kérdőívekről is szeretnének egyeztetni. 



 
 

 

A héten Marcell találkozik majd a Szolgáltató Kft. új ügyvezető igazgatóival Varga 

Györggyel és Nagy Gergely Gyulával. Ezen a találkozón leginkább a korábbi évek 

tapasztalatait, és a jövőben várható eseményekről fognak egyeztetni. 

Takács Luca beszámol egy hallgatókat érintő tanulmányi problémáról és annak 

kezeléséről. Több hallgatót is jelenleg azért akartak meneszteni a karról, hiszen azok 

utólagosan nem tudták teljesíteni az alkalmassági vizsgát. Kifejti, hogy ezek az 

alkalmassági vizsgák, ahol énekből, zenéből és sportból kell megméretettni magukat a 

hallgatóknak, általában májusban vannak, de a koronavírusra való tekintettel ezeket 

későbbre halasztották. Erről a tényről a hallgatók is tudtak és elfogadták ezt már 

beiratkozásukkor, ám végül nem sikerült teljesíteniük a kritériumokat. Luca garantálja, 

hogy mindenképpen kivizsgálják az ügyet, illetve törekednek arra, hogy a közeljövőben 

az ilyen alkalmakon jelen legyen hallgatói képviselő is. Végeredményben hozzáfűzi, hogy 

a hallgatók további tanulmányairól csak a vizsgálat lezárása után folytatódnak az 

egyeztetések.  

Eszterhai Marcell 21:25-kor lezárja az ülést. 
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